
Sidste nyt fra bestyrelsen GF-Thor 

Ang. Sommer-vejfest:  

Vi har søgt Københavns kommune om tilladelse til at lukke den del af Windsorvej udfor nr. 29 

og til nr. 19. 

Vi håber, at det kan lade sig gøre, de skulle svare inden for 14 dage, og det er indenfor de 

næste par dage. Kan det ikke lade sig gøre, vil vi gå ned i spejderhytten. 

Vi har tænkt os at vi mødes kl. 17.00 hvor grillen vil blive tænkt. 

Da vi har været meget sent ude med vores arrangement, og vi synes, at det er vigtigt at vi 

mødes, derfor bliver festen et fælles arrangement, hvor vi hver især tager vores mad osv. 

med. 

Medbring:  

 Kød til grillen samt tilbehør til maden 

 Tallerkner, glas osv. 

 Drikkevarer 

 Kaffe  

 Vær forberedt på at tage bord og stole med, det er meget afhængig hvor vi skal holde 

festen. 

 

 Er der nogen som kunne tænke sig at bage nogle kager til kaffen. 

Vi håber, at der er mange, som har lyst til at komme. Flere detaljer kommer efter sommeren. 

Returner venligt talon om I har lyst til at deltage samt med antal kan komme til festen. 

 

Fortov: 

Vi har været rundt og markeret på de fliser, som skal udskiftes og hvor asfalten på fortovet 

skal udskiftes. Vi har hele tiden snakket om, at det var den nordlige del af vejen hvor 

fortovet skal skiftes.  

Vi har nu været i kontakt med KHB kommune (KK) og Dong har været herude. De kunne 

meddele, at de ikke kan fortælle på hvilken side at vejen, luftledningerne skal i jorden. Dong 

kommer først til vores område i 2014, på det tidspunkt vil Dong begynde, at finde ud af hvor 

luftledningerne skal i jorden. Dong kunne meddele at de ca. 3/4 år før de skal starte op, vil 

informere alle grundejerforeningerne i området. 



Det vil betyde, at de planer vi i GF-Thor har haft omkring opstart af renovering af vores 

fortov på nordsiden, bliver sat i bero, og at vi kun vil udskifte det allermest nødvendige på 

fortovet, indtil vi med sikkerhed ved hvad der skal ske med luftledningerne. Det skyldes, at 

vi i bestyrelsen ikke kan stå inde for at bruge penge på renovering af nordsiden, når vi endnu 

ikke ved, hvor luftledningerne skal i jorden. 

Ydermere ved vi godt, at vi har sat kontingentet op i år til 3500 kr. og nu besluttet ikke at 

starte med renoveringen. Men da vi alle i bestyrelsen har sommerferie og har kun været 

samlet over mailen, vi vil vende tilbage med flere oplysninger efter sommerferien og når vi 

har været samlet. 

 

Rotter: 

Vi har fået lavet to rottehuller. Rotterne er kommet ud gennem kloakken, så de huller er nu 

lukket. 

Jeg vil gøre alle medlemmer opmærksom på, at man som borger i Københavns kommune selv er 

forpligtet til at anmelde, hvis man ser en rotte. Om den er set på offentlig vej eller i haver. 

Man skal ikke anmelde det til bestyrelsen.  

 

Hjemmesiden:  

Den er næsten færdig.  

 

Mange sommer hilsner 

Bestyrelsen 

 

Sommerfest d. 20. august 

Kommer: __________ kommer ikke:_______________ 

Navn:_____________________ adresse:_________________________ 

Antal:____________________ 

Vi bager meget gerne en kage:_____________ 

Senest mandag d 8. august 2011. Afleveres til Ea Windsorvej 27 eller Jette Windsorvej 5. 

 



 

 

 

 

 


